

Wenn der Newsletter nicht richtig dargestellt wird, klicken Sie [hier](#) für die PDF-Version.
If the Newsletter is not correctly displayed please click [here](#) for the PDF version.

Graduate Research School

NEWSLETTER

03 | Juni – June 2020



Brandenburg
University of Technology
Cottbus - Senftenberg

AKTUELLES

4. Doktorand/innen Café 16. Juni 2020

Auch in diesem Semester findet wieder das Doktorand/innen Café statt. Aufgrund der aktuellen Situation ist eine Online-Veranstaltung am 16. Juni. Thema ist ein Erfahrungsaustausch zum Promovieren in Corona-Zeiten.

[Erfahren Sie mehr ...](#)

Webinar: Introduction to R 13.-15. Juli 2020

Das Webinar findet im Rahmen des GRS-Qualifikationsprogramms statt und steht Promovierenden aller Fachbereiche offen. Sie erwerben erste Kenntnisse in der Programmiersprache R, die Sie befähigen, an der folgenden Veranstaltung »Statistic Methods in R« teilzunehmen.

[Erfahren Sie mehr ...](#)

Webinar: Statistic Methods in R 15.-17. Juli 2020

Dieses Webinar baut auf der Einführung in R auf und befähigt Sie, statistische Verfahren in R in Ihrer eigenen Forschung zu nutzen.

[Erfahren Sie mehr ...](#)

NEWS

4th PhD Café 16 June 2020

This semester the PhD Café will take place again. Due to the current situation, we are planning an online event on 16 June. The topic is an exchange of experiences for PhD research in times of the corona pandemic.

[More information ...](#)

Webinar: Introduction to R 13-15 July 2020

This webinar is offered in the GRS Qualification Programme and aims at PhD students of all areas. You will learn the basics of R to participate in the subsequent webinar »Statistic Methods in R«.

[More information ...](#)

Webinar: Statistic Methods in R 15-17 July 2020

This webinar is based on the introduction to R and enables you to use statistical analysis in R in your own research.

[More information ...](#)

IMPRESSUM

Herausgeber:

BTU Cottbus Senftenberg
Platz der Deutschen Einheit 1
03046 Cottbus

Für den Inhalt verantwortlich:

Robert Rode
Graduate Research School
T +49 (0)355 69 3479
E robert.rode@b-tu.de

Sie können jederzeit den GRS Newsletter ohne Angabe von Gründen abbestellen. Zum Abbestellen bitte [hier](#) klicken.
Die ausführlichen Datenschutzinformationen finden Sie auf: www.b-tu.de/datenschutz

You can unsubscribe the GRS Newsletter at any time without indicating the reason. To unsubscribe please click [here](#).
For more information about our data-protection policy please refer to our website: www.b-tu.de/en/privacy-policy